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Protokoll från ordinarie föreningsstämma i Annedal-Mjöldammens 
vägförening 2017-08-20 
 

 
Tid: 1315-1515 
Plats: Triton, Rindö Hamn (Oskar-Fredriksborg) 

 
 

1. Stämmans öppnande: Stämman öppnades av ordförande Tomas Andrén. 
Närvarande enligt närvarolista var 16 personer som representerade 15 
fastigheter. Ingen fastighet representerades av fullmakt.  
Debiteringslängd fanns framlagd. 

 
2. Stämmans behöriga utlysande: Stämman beslutade att mötet var behörigt 

utlyst. 
 

3. Fastställande av dagordning: Stämman godkände dagordningen. 
 

4. Val av ordförande för stämman: Tomas Andrén valdes till ordförande.  
 

5. Val av sekreterare för stämman: Hans Levin valdes till sekreterare. 
 

6. Val av justeringsmän för protokollet, tillika rösträknare: Till justeringsmän 
och rösträknare valdes Anders Stenberg och Jan Hagström. 

 
7. Tid och plats för protokolljustering samt tillgänglighet för medlemmarna:  

Protokollet, justerat, skall finnas tillgängligt hos sekreteraren senast den 3 
september. Protokollet kommer också att sättas upp på våra anslagstavlor och 
läggas ut på föreningens hemsida: www.annedal-mjoldammen.se. 

 
8.  Verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2016-2017:  

Ordföranden och vägfogden presenterade verksamhetsberättelsen för det 
gångna verksamhetsåret.  
 
Två omfattande vägsyner har genomförts enligt beslut på föregående 
föreningsstämman.  
 
Följande frågor framfördes på stämman och besvarades av styrelsen. 

•    Vem är ansvarig för kostnader i samband med uppkomna vägskador efter 
beställd transport med tyngre fordon? Styrelsens svar: Styrelsen har rätt 
att kräva berörd fastighetsägare. Återställningsarbeten ska planeras av 
styrelsen och samordnas med andra vägåtgärder för att minimera 
inställelsekostnader. 

 
 

http://www.annedal-mjoldammen.se/
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• Kan vägföreningen begära förskott för förväntade vägskador i samband med 
större planerade arbeten som nybyggnation eller större renoveringar? 
Styrelsens svar: Nej.  

• Vem ansvarar för skador som uppkommit efter Eon´s arbete med 
nedgrävning av elledningar? Styrelsens svar: Styrelsen har en dialog med 
Eon om ansvar för dessa skador. 

 
9. Revisorernas berättelse: Revision har genomförts enligt god revisionssed.  

Revisorerna rekommenderade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2016/2017. Revisionsberättelsen finns hos kassören . 

 
10.  Ansvarsfrihet för styrelsen: Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för 

verksamhetsåret 2016/2017. 
 

11.  Motioner: Inga motioner hade inkommit. 
 

12.  Vägunderhåll verksamhetsåret 2017-2018 

• I samband med de vägsyner som styrelsen genomförde under föregående 
verksamhetsår har ett stort antal åtgärdsbehov dokumenterats. Styrelsen 
avser att återkomma till nästa föreningsstämma med förslag på en 
övergripande åtgärdsplan.  

• En fråga från stämman: Hur kommer föreningen att hantera det ständiga 
problemet med gräsbeväxning som kryper upp utefter diken och 
underminerar vägbanan? Vägfogdens svar: Styrelsen ska fortsätta försöka 
kontraktera någon entreprenör som kan åta sig ett röjnings- och 
renoveringsarbete till rimliga kostnader. 

• Styrelsen kommer att anlita MASAB/Peab för lagning av ett antal 
uppkomna ”potthål” samt andra uppkomna skador i vägbanan. 

 
13.  Beslut om ersättning till styrelsen och revisorerna för verksamhetsåret  

2017-2018: 
Stämman biföll styrelsens förslag om oförändrade arvoden enligt följande

  

• Ordförande   5500 kr 

• Sekreterare   5500 kr 

• Kassör   5500 kr   

• Vägfogde   5500 kr   

• Ledamot   2000 kr   

• Revisorer, vardera    900 kr    

• Sammanträdesersättning, ledamot   500 kr     

• Sammanträdesersättning, suppleant         
           som deltar på eget initiativ      500 kr     

• Medlem i valberedningen    900 kr         
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14. Beslut om uttaxering för verksamhetsåret 2017-2018:  
Stämman biföll styrelsens förslag om oförändrad uttaxering enligt följande:  
– permanentbostad  1 915 kr 
– fritidsbostad    1 437 kr 
– obebyggd tomt         192 kr 

 
Senaste betalningsdag till föreningens bankgiro 5568-7636 är 2017-10-31. 
OBS!! Bankgironumret ska alltid användas för inbetalningar till föreningen. 
En faktura med angivet bankgironummer kommer att sändas ut till samtliga 
fastighetsägare för inbetalning av den beslutade årsavgiften. 
 

15. Beslut om budget för verksamhetsåret 2017-2018 
Kassören redovisade översiktligt viktiga delar av innehållet i det till kallelsen 
bifogade budgetförslaget 
Stämman godkände förslaget. 
 

16. Val av funktionärer  
Valberedningen föreslog följande personer till omval/nyval:   
1. Ordförande för två år 

• Tomas Andrén   omval 
2. Ordinarie ledamöter på två år 

• Fredrik Bennich  omval 

• David Nilsson   omval 
3. Suppleanter på ett år 

• Michael Moberg  omval 

• Carl-Magnus Rösbäck  omval 

• Ola Nilsson Davide  omval 

• Jan Lindström   nyval 
4. Revisor för två år 

• Mikaela Mattisson  omval  
5. Revisorssuppleant på ett år 

• Ewa Kullman Bergström  omval  
 
Stämman beslutade enligt ovanstående förslag.  
 
Hans Levin har flyttat från området men stannar som ledamot mandattiden ut 
enligt önskemål. Hans har haft rollen som sekreterare under många 
verksamhetsår men vill inte ta den rollen under kommande verksamhetsår. 
Stämman och styrelsen var överens om att styrelsen snarast ska utse en ny 
styrelsemedlem till rollen som sekreterare. Hans lovade att fullt ut ansvara för 
infasning av, och att under hela mandatperioden stödja, den nya sekreteraren 
i samtliga sekreteraruppgifter.  
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17.  Val av valberedning till föreningsstämman 2018  
Föreningsstämman beslutade att till valberedning inför föreningsstämman 
2018 utse  

• Jan-Olof Schill (Mjöldammen), ordförande  

• Anders Stenberg (Annedal) 
 
 

18. Övriga frågor  
 

• En fråga framfördes om möjlighet att låna slyröjningsutrustning. Styrelsen 
svarade att tidigare innehavd röjsåg hade gått sönder och har bedömt att 
det skulle bli orimligt dyrt att reparera eller anskaffa en ny. Efterfrågan på 
att låna en röjsåg har dessutom varit mycket låg. Styrelsen har därför 
beslutat att enbart hyra röjsågar i samband med planerade städdagar men 
att det då ska finnas möjligheter för enskilda fastigheter att låna 
utrustningen. 

 
19. Mötets avslutande 

En stämmodeltagare framförde ett tack till styrelsen för ett mycket bra arbete 
under föregående verksamhetsår. 
Ordföranden avslutade därefter mötet. 

 
 
 
 
 
Vid protokollet:  

 
 
…………….............................. 
Hans Levin 

 
 
 
 
Justeras:  

 
Rindö, den 3 september 2017 

 
 
   

….………..................................      ……………..................................... 
Anders Stenberg       Jan Hagström 

 


